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Protokoll från årsmöte för Katrineholms Kammarmusikförening
  
Söndagen den 6 april 2025, efter dagens konsert med Delphine Constantin-Reznik och Roman 
Reznik

Plats: Musikens hus, Katrineholm

Närvarande:  ,  , Lars-Anders Cederberg, Anna Florengrim, 
Belinda Jones Alaton, Bosse Lundgren, Kristina Malmnäs,  , Carl Pontén

1. Lars-Anders Cederberg öppnade mötet.

2. Bosse Lundgren valdes till mötets ordförande och Anna Florengrim valdes till sekreterare.

3. Belinda Jones Alaton valdes till justeringsperson.

4. Dagordningen – i princip den som stadgarna föreskriver men med några mindre tillägg och 
strukturändringar – godkändes.

5. Kallelse till årsmötet skickades ut till medlemmarna under perioden 19–22 mars, det vill säga 
minst 14 dagar före mötet. Mötet ansågs därmed vara behörigt utlyst.

6. Verksamhetsberättelse godkändes och lades sedan till handlingarna. Det ekonomiska utfallet för 
2024 blev ett underskott på 4 445,82 kronor. Resultat- och balansräkning godkändes och lades till 
handlingarna.

7.  Lars-Anders Cederberg uppläste revisionsberättelsen där revisorerna föreslog att styrelsen 
beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2025.

8. Årsmötet tillstyrkte styrelsen ansvarsfrihet för det kommande året.

9. Lars-Anders Cederberg omvaldes till ordförande på ett år. 

10. Belinda Jones Alaton omvaldes till ordinarie ledamot på två år. Bosse Lundgren och Carl Pontén 
kvarstår med ett år kvar av mandatperioden. 

Anna Florengrim har valt att avgå ur styrelsen. Förslag på efterträdare saknades vid mötestillfället. 
Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att under året finna en eller flera personer som kan tillsättas som 
ledamöter.

11. Kristina Malmnäs och Jan Bennerhed omvaldes som revisorer på ett år.

12. Sigrid Larsson har under större delen av det gångna året haft rollen som interimsvalberedare. 
Förslag på nya valberedare saknades vid mötestillfället. Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att under 
året tillsätta en valberedning.

13. Årsavgiften för 2026 fastställdes till oförändrat 150 kronor per person och år.

14. Styrelsens proposition med förslag till revision av föreningens stadgar framlades i samband med 
årsmötet 2024. Propositionen distribuerades ånyo inför årsmötet 2025. Inga synpunkter på förslaget 
har framförts och framfördes inte heller vid detta möte. Stadgeändringarna antogs därmed enhälligt. 
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15. Inga motioner hade inkommit.

16. Inga övriga frågor behandlades.

17. Mötet avslutades.

Katrineholm den 6 april 2025

Anna Florengrim, sekreterare Bosse Lundgren, ordförande

Belinda Jones Alaton, justerare
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Protokoll från årsmöte för Katrineholms Kammarmusikförening
  
Söndagen den 6 april 2025, efter dagens konsert med Delphine Constantin-Reznik och Roman 
Reznik


Plats: Musikens hus, Katrineholm


Närvarande:  ,  , Lars-Anders Cederberg, Anna Florengrim, 
Belinda Jones Alaton, Bosse Lundgren, Kristina Malmnäs,  , Carl Pontén


1. Lars-Anders Cederberg öppnade mötet.


2. Bosse Lundgren valdes till mötets ordförande och Anna Florengrim valdes till sekreterare.


3. Belinda Jones Alaton valdes till justeringsperson.


4. Dagordningen – i princip den som stadgarna föreskriver men med några mindre tillägg och 
strukturändringar – godkändes.


5. Kallelse till årsmötet skickades ut till medlemmarna under perioden 19–22 mars, det vill säga 
minst 14 dagar före mötet. Mötet ansågs därmed vara behörigt utlyst.


6. Verksamhetsberättelse godkändes och lades sedan till handlingarna. Det ekonomiska utfallet för 
2024 blev ett underskott på 4 445,82 kronor. Resultat- och balansräkning godkändes och lades till 
handlingarna.


7.  Lars-Anders Cederberg uppläste revisionsberättelsen där revisorerna föreslog att styrelsen 
beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2025.


8. Årsmötet tillstyrkte styrelsen ansvarsfrihet för det kommande året.


9. Lars-Anders Cederberg omvaldes till ordförande på ett år. 


10. Belinda Jones Alaton omvaldes till ordinarie ledamot på två år. Bosse Lundgren och Carl Pontén 
kvarstår med ett år kvar av mandatperioden. 


Anna Florengrim har valt att avgå ur styrelsen. Förslag på efterträdare saknades vid mötestillfället. 
Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att under året finna en eller flera personer som kan tillsättas som 
ledamöter.


11. Kristina Malmnäs och Jan Bennerhed omvaldes som revisorer på ett år.


12. Sigrid Larsson har under större delen av det gångna året haft rollen som interimsvalberedare. 
Förslag på nya valberedare saknades vid mötestillfället. Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att under 
året tillsätta en valberedning.


13. Årsavgiften för 2026 fastställdes till oförändrat 150 kronor per person och år.


14. Styrelsens proposition med förslag till revision av föreningens stadgar framlades i samband med 
årsmötet 2024. Propositionen distribuerades ånyo inför årsmötet 2025. Inga synpunkter på förslaget 
har framförts och framfördes inte heller vid detta möte. Stadgeändringarna antogs därmed enhälligt. 







15. Inga motioner hade inkommit.


16. Inga övriga frågor behandlades.


17. Mötet avslutades.


Katrineholm den 6 april 2025


Anna Florengrim, sekreterare Bosse Lundgren, ordförande


Belinda Jones Alaton, justerare
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